
本校辦學團體香港蘇浙滬同鄉會屬下 

蘇浙滬醫療中心有關採用之流感疫苗 

特別通知 

 

衛生署在十一月二十七日發出新聞稿，表示接獲賽諾菲安萬特香港分公司通知，

該公司有一批次受影響的四價流感疫苗進口香港，並已流入市場。 

 

茲通知本醫療中心是採用葛蘭素史克公司 (GlaxoSmithKline Limited) 提供的

Fluarix Tetra 2018-2019四價流感疫苗。 

 

如有任何查詢，歡迎與我們聯絡。 

 

電話：2571-1336 

電郵：info@kcs.org.hk 

地址：北角英皇道 367-373號上潤中心一樓 

 

蘇浙滬醫療中心 

二零一八年十一月二十八日 
 

Special notice about the flu vaccines used by  

the Kiangsu Chekiang and Shanghai Medical Centre (KCS) of  

the school sponsoring body, Kiangsu Chekiang and Shanghai (H.K.) Association 

 

The Department of Health issued a press release on November 27, stating that it 

received a notice from Sanofi-Aventis Hong Kong Branch that a batch of affected flu 

vaccines were imported into Hong Kong and have entered the market. 

 

I hereby inform you that the KCS clinic is using the Fluarix Tetra 2018-2019 flu 

vaccine supplied by GlaxoSmithKline Limited. 

 

If you have any further queries, please feel free to contact us at: 

 

Telephone: 2571-1336 

Email: info@kcs.org.hk 

Addresss: 1/F Max Share Centre, 367-373 King’s Road, North Point, Hong Kong 

 

Kiangsu Chekiang and Shanghai Medical Centre (KCS) 

28-11-2018 
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